Dear Families of Gilead Bible Church,

Our theme for 2016 will be: Pass It On.

### It's based on:



<sup>A</sup> Recalling your tears, I long to see you, so that I may be filled with joy. <sup>5</sup> I am reminded of your sincere faith, which first lived in your grandmother Lois and in your mother Eunice and, I am persuaded, now lives in you also. <sup>6</sup> For this reason I remind you to fan into flame the gift of God, which is in you through the laying on of my hands. <sup>7</sup> For the Spirit God gave us does not make us timid, but gives us power, love and self-discipline (2 Timothy 1:4-7)."

# In that passage:

- Lois and Eunice passed on their spiritual heritage to Timothy
- Paul passed on his faith and ministry to Timothy
- Timothy is to passed his faith to others

As a result, we will focus on the following areas:

## **Leadership**

God desires the present Serving Board to pass on its leadership responsibilities to future leaders.

- Pray and identify members in Gilead Bible Church (GBC) who are spiritually-qualified to serve on the Serving Board. These qualities are listed in 1 Timothy 3:8-13.
- Pray with and share with those who are qualified to determine their calling
- · Work with and mentored those who sense God is calling them to the Serving Board

### Presence in the Community

God desires that GBC pass on its presence to the greater San Ramon area.

- Work with the Montessori school to promote GBC
- Create and display an attractive, bi-lingual GBC brochure for people to pickup
- Identify community events where GBC can be present to share of its presence
- Improve our outdoor signage so that motorist and pedestrians can clearly see the identity of GBC bilingually

### Our Faith

God desires that GBC pass on their faith to others.

- Continue with the evangelistic training seminars through the Missions Committee
- Provide gospel tracts in Chinese and English to use and share
- Strengthen the spiritual maturity of the youth so that they will ready to share their faith
- Use the Caleb Fellowship as a venue to share faith and fellowship
- Invite people to worship and fellowship with us during Easter, Christmas, Thanksgiving and Gilead Days
- Initiate neighborhood cell groups to share faith and fellowship

### God Bless

Pastor and Helen Moy

親愛的基列主內弟兄姊妹,

我們2016年的主題將會是: 傳出去

## 這是根據:

4記念你的眼淚、晝夜切切的想要見你、好叫我滿心快樂.

<sup>5</sup>想 到 你 心 裡 無 偽 之 信. 這 信 是 先 在 你 外 祖 母 羅 以 、和 你 母 親 友 尼 基 心 裡 的. 我 深 信 也 在 你 的 心 裡 。

<sup>6</sup>為 此 我 提 醒 你 、使 你 將 神 藉 我 按 手 所 給 你 的 恩 賜 、再 如 火 挑 旺 起 來 。

<sup>7</sup>因 為 神 賜 給 我 們 、不 是 膽 怯 的 心 、乃 是 剛 強 、仁 愛 、謹 守 的 心 。 (提後 1:4-7)

## 在這段記載上:

- 外祖母羅 以和母親友 尼 基將她們屬靈的遺產傳給提摩太
- 保羅將信心和牧會心得傳給提摩太
- 提摩太將信心傳給其他人

因此,我们會著重焦點在以下實踐的範圍:

## 領導能力

神願望目前的服事會將領導責任交給將要被興起的領導者。

- 祈禱要在基列聖經教會成員中,找到屬靈生命合資格的同工在服侍會中服侍, 這特質在提摩太前書3:8-13列出。
- 與那些合格的祈禱和分享他們對呼召的決定
- 與那些感受到神呼召到服侍會的一起工作並教導他們

## 顯睍在社區中

神願望基列教會傳出我們在San Ramon地區的訊息。

- 與Montessori 學校合作, 從而介紹基列教會
- 創造設計一個吸引, 雙語的基列小冊讓人拿取
- 注意並找出基列教會可以參與的社區活動讓人知道並了解我們的存在
- 改善我們戶外指示牌,好讓更多駕駛人和行人清楚看見基列教會的雙語特質

### 我們的信心

神渴望基列教會廣傳信心/信仰給其他人。

- 繼續經由宣道委員會舉行福音訓練研討會
- 提供中英文福音單張讓人分享,使用
- 用迦勒團契作為信心分享和交誼場地
- 邀請其他人參加復活節,聖誕節,感恩節和基列日的崇拜和團契
- 發起鄰居小組去作分享和交誼

## 願主祝福你們

梅牧師及師母